

International conference for undergraduate and graduate students  
Sports Science for Youth

INFORMATION LETTER 1

We invite you to take part in the international conference Sports Science for Youth, which will be held within the framework of the sports and educational forum From Idea to Innovation. The main scientific directions of the conference are physical culture, sports, and recreation. The abstracts presented at the conference will be published electronically in the Proceedings Book. An online meeting is planned within the framework of the conference, at which participants will be able to present their research papers. As a result of the performance, all speakers will receive a participant e-certificate.

Payment: free

Format: online (information about the platform will be provided in the second information letter)

Language: English

Deadline: October 10, 2021

Dates: November 18, 2021

Venue: Tomsk (Russia)

To take part in the conference, it is necessary to send an application and abstracts within the specified timeframe to [tomsconference@gmail.com](mailto:tomsconference@gmail.com) (write "Abstract" in the subject line). In the attached files (separately) place an application in strict accordance with the given form (Appendix 1) and the text of the theses (Appendix 2). Confirmation of the abstracts acceptance for publication will be sent by a reply letter. If you want to contact the organizers of the conference with a question, you must indicate "Question" in the subject line of the letter. Information about the conference will be posted on the website <http://sport.tsu.ru/> in the разделе «Наука» – «Конференции ФФК».

Application for participation in the conference

Title of abstract

Participant (Last Name, First Name)

Form of participation:

- publication of abstract and presentation of a report
- only publication of the abstract
- making an oral presentation without publishing an abstract

Place of study:

University

Year of study

- undergraduate
- master's degree
- postgraduate studies

Contact address and phone number:

e-mail

mobile

The APPLICATION is filled in by the conference participant (or the first author). For co-authors of abstracts (reports), filling out an application is not required.

Requirements for abstracts:

- o relevant and complete title (up to 15 words)
- o information about the authors (Full Names, Affiliations, E-mail for contact)
- o up to 3 keywords
- o research Abstract (ideally up to 500 words) indicating: Research Objectives, Methodology, Findings, Research Outcomes, Future Scope

In the text of abstracts, the following are NOT allowed: figures, tables, footnotes, headings within the text (titles of subsections – introduction, methods, etc.), manual hyphenation.

References are indicated in square brackets, list of references – no more than 5 sources. Grant references are provided in a separate paragraph at the end of the text.

The information is presented in English in electronic form in Microsoft Word format.

**TITLE OF ABSTRACT**

Last Name, First Name

University (City, Country)

Contact information: e-mail

Key words:

Text of abstract.

References:

托木斯克国立大学  
体育学院  
本科生与研究生国际会议  
体育科学青年论坛

征文通知

我们诚挚地邀请您参加体育科学青年论坛国际学术会议，会议核心为“从理念到创新”，主要方向为体育、运动与休闲。会议以论文大摘要的形式投稿（英文），录用的摘要将在论文摘要集中出版（电子版）。会议地点采用线上会议形式，与会者将在会场进行学术报告，所有报告者均颁发参会证书（电子版）。

费用：会议不收取任何费用

会议地点：采用线上会议形式

会议语言：英语

截止日期：2021年10月1日

会议日期：2021年11月18日

会议举办地点：托木斯克（俄罗斯）

投稿须知：

参加会议须在指定的时间内将申请与摘要发送至 [tomskconference@gmail.com](mailto:tomskconference@gmail.com)（需在邮件主题中注明“摘要”）。参会申请表与摘要格式详见附录1与附录2。会议将组织专家对稿件进行评审，论文录用后将以电邮的方式发送会议通知及会议具体日程表。如果您有任何问题均可以通过邮件咨询，需在邮件主题中注明“问题”。同时，会议相关信息将发布在网站 <http://sport.tsu.ru/> 的 «Наука» – «Конференции ФФК» 中。

Application for participation in the conference

Title of abstract

Participant (Last Name, First Name)

Form of participation:

- o publication of abstract and presentation of a report
- o only publication of the abstract

- o making an oral presentation without publishing an abstract

Place of study:

University

Year of study

- o undergraduate
- o master's degree
- o postgraduate studies

Contact address and phone number:

e-mail

mobile

参会申请表需由参会者（或第一作者）填写，摘要（报告）的共同作者无需填写。

摘要格式

- o 题目可结合会议主题自拟（最多 15 字）
- o 作者信息（姓名、作者单位、电子邮箱）
- o 最多3个关键词
- o 论文摘要需包括（最多 500 字）：研究目标、方法论、发现、研究结论、未来领域  
在摘要文本中，不允许出现以下内容：图、表、脚注、小标题（引言、方法等）、手动连字符。参考文献需以方括号标出，且数量不超过 5 个。在文本末尾的单独段落中提供了赠款参考。

该信息需用英文填写，提交文档可为Microsoft Word的任何格式。

**TITLE OF ABSTRACT**

Last Name, First Name

University (City, Country)

Contact information: e-mail

Key words:

Text of abstract.

References: